
 

 

 

 
Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 20/12 2021 interpellerade jag till Birgitta 
Sköld gällande vräkning av barnfamiljer på Lidingö. I min interpellation ställde jag 
frågor gällande kommunens uppföljning av de vräkta barnen och vilka åtgärder 
kommunen vidtagit för att barn inte ska vräkas. Jag fick svar gällande de sociala 
insatser som erbjudits barnfamiljerna innan vräkning med handräckning från 
Kronofogden och fick också veta att kommunen inte följer upp barnen i de familjer 
som vräkts. 
 
En prejudicerande dom från Högsta domstolen som offentliggjordes den 15/12-2021 
fastslås att Barnkonventionen kan sätta stopp för vräkningar med hänvisning till 
konventionens tredje artikel.   
 
Med anledning av ovan har jag följande frågor: 
1. Är din bedömning att Lidingö stad kommer att behöva arbeta annorlunda kring 
vräkningar av barnfamiljer med hänsyn till Högsta domstolens prejudicerande dom? 
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